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W imieniu pracownik6w administracji wloclawskich jednostek ofwiatowych zwracam

siq z pro$bq o przeanalizowanie wysokoici ich wynagrodzeri. Wzrost najniiszej krajowej oraz

uwolnienie dodatku staiowego spowodowato splaszczenie wynagrodzefi, czyli zmniejszenie
siq roznicy w pensji pracownik6w o ro2nych kwalifikacjach i umiejqtnoiciach zawodowych.
Aktualna sytuacja w kraju i na 6wiecie wywolana epidemiq SARS-CoV-2 jest trudna i ma
realny wpiyw na finanse miasta. Zglaszane problemy nie sq nowe. Dlatego obecna sytuacja
epidemiologiczna nie mo2e miei wptywu na kwestie zwiqzane ze sposobem okreSlania

nale2nych wynagrodzed. Nieprawidlowo$ci w tym zakresie istniejq jui od wielu lat i powinny
byi jak najszybciej rozwiqzane.
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